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Værløse marts 2022 

Referat af bestyrelsesmøde marts 2022 

Mødet blev afholdt den 23. marts 2022 kl. 17 - 18 hos Sjøberg. 

Til stede: Christoffer, Mikkel, Sjøberg og Birgitte (referent) 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referatet er lagt på hjemmesiden efter at have været rundsendt i bestyrelsen. 

2. Generalforsamling 2022. 

Der er ikke mange tilmeldinger ca. 20 stk. Vi bliver derfor maks. 30 personer, som 

nemt kan huses i Skovhuset. 

Der skal vælges ny revisor, da Kurt ikke ønsker at genopstille. 

Sjøberg sørger for vin til Per for tak for hjælpen i året løb, for at lægge ”hus” til 

tøndeslagning og for varetagelsen af dirigentposten. 

Det vendes kort, at alle forsat er enige i, at vi ikke ønsker indlæg til dette års 

generalforsamling. Årsagen er delvist fordi ideen/forslaget er kommet for sent i 

forhold til ordentlig planlægning.  

3. Hjertestarterabonnement. 

Skal hurtigst muligt sættes i værk og også tilføjes budgettet for 2023. 

4. Medlemsklage over bestyrelsen. 

Torben Slag har igen udtrykt sin utilfredshed med klimaprojektet og både den tidligere 
og nuværende bestyrelses håndtering af udførelsen. Da vi tidligere har svaret Torben, 
gør vi intet inden generalforsamling. 

5. Positiv respons på Tøndeslagning. 

En mor har efterfølgende tilkendegivet, at hun satte pris på, der ikke var ”rigtig” slik i 
tønden til de mindste. 

6. Plejeplan for Søndersø. 

Birgitte deltog i borgermødet, hvor flere medlemmer fra foreningen deltog. Ingen af 
disse ønskede øget trafik, færdsel eller aktivitet i og omkring søen. Generelt syntes 

holdningen at være, at naturen i sig selv er det attraktive og rekreative ved området.  

 

7. Eventuelt 
Vi ses d. 29/3 kl. 19.30 i Skovhuset.  
 

 


